

SENARAI IDEA BAGI PERTANDINGAN KOTAK IDEA TAHUN 2021/2022

BIL	NAMA	BAHAGIAN	IDEA	CATATAN
1.	Azlinor Bin Sabli	Bahagian Teknologi Maklumat & Komunikasi, J(K)	Penggantian kad nama dengan teknologi NFC (Near Field Communication)	<p><u>KELEBIHAN</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Menjimatkan kos (tiada lagi pencetakan kad nama) • Lebih tahan lama • Tidak diprogramkan semula jika ada pertukaran info di dalam kad nama • Program boleh diperolehi secara percuma di google play atau apple app store. • Kelihatan lebih menarik Boleh diprogram untuk pelbagai fungsi. <p><u>KELEMAHAN</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Perlu menggunakan telefon yang mempunyai fungsi NFC. • Mungkin tidak dapat menyertai "Lucky Draw" sekiranya ada pihak penganjur yang menggunakan kad nama untuk memilih pemenang. <p><u>PENGGUNAAN</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Teknologi NFC boleh didapati di dalam bentuk kad atau pun stiker. <p>NFC Stiker boleh dilekatkan pada pas pekerja sediaada. NFC kad – Boleh cetak maklumat di atas kad.</p> <p>Contoh Penggunaan:</p> <p>https://youtu.be/Dp1rUYTa3gk</p>

BIL	NAMA	BAHAGIAN	IDEA	CATATAN
2.	Muhamad Mustaqim Bin Jamil	Bahagian Jalan, J(B)	Meningkatkan hasil dan menjimatkan perbelanjaan Putrajaya.	<p><u>AKTIVITI DI TAMAN/TASIK</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Mewujudkan 1 kawasan khas yang mempunyai kelebihan dari aspek pokok/kemudahan dan perlu dipagar serta dikenakan tiket untuk masuk. • Wujudkan restoran dengan pemandangan yang cantik dan udara yang nyaman termasuk menyediakan perkhidmatan untuk majlis keramaian seperti perkahwinan. Restoran juga boleh diwujudkan di atas tasik. • Mewujudkan kawasan yang memaparkan kebudayaan dan sejarah negara- untuk menjadikan Putrajaya sebagai tempat pelancongan dunia. Bina muzium kebudayaan dan sejarah serta membuat arca dan lain-lain. <p><u>MAKANAN TRADISI DARI SELURUH NEGARA DISATUKAN DI 1 TEMPAT YANG SAMA</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Makanan adalah tarikan utama pelancong - contoh, sanggup ke Melaka untuk merasai kuih keria Melaka. • Adakan tempat makan pelbagai citarasa di Putrajaya

BIL	NAMA	BAHAGIAN	IDEA	CATATAN
				<p><u>PENGINAPAN</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Memanfaatkan kawasan sekitar tasik sebagai tempat untuk mendirikan penginapan. Ianya akan memberikan view yang indah dan mengujakan kepada pelanggan. <p><u>SISTEM PANEL SOLAR PHOTOVOLTANIC</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Sistem ini dapat menjana pendapatan untuk Putrajaya dan hasil jualan tenaga ini boleh digunakan untuk membayar bil-bil elektrik yang tinggi. • Boleh dipasang di bangunan-bangunan kerajaan, kuaters-kuaters mahupun dimana-mana tanah lapang yang dirasakan bersesuaian.
3.	Mohd Syaharil bin Yahya	Bahagian Kesihatan Persekitaran, J(P)	i) Perkhidmatan berbayar suntikan Typhoid & Kursus Asas Pengendalian Makanan PPj.	<ul style="list-style-type: none"> • PPj boleh menjana pendapatan hasil daripada penganjuran Kursus Asas Pengendalian Makanan dan perkhidmatan suntikan <i>Typhoid</i>. • Medium pemantauan oleh pegawai PPj khususnya dalam memastikan setiap pengendali makanan mempunyai etika pengendali makanan yang sihat dan terbaik. • Mengelakkan penipuan oleh peniaga berhubung kad suntikan dan kursus yang tidak sah.

BIL	NAMA	BAHAGIAN	IDEA	CATATAN
			<p>ii) Pemakaian pakaian seragam oleh pengendali makanan di Premis makanan sewaan PPj.</p> <p>iii) <i>Rebranding</i> acara-acara lazim di Putrajaya bersama agensi swasta</p> <p>iv) Mewujudkan Radio online PPj dengan pengisian berguna kepada kakitangan dan komuniti Putrajaya.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Mencapai objektif pencegahan penyakit berjangkit bawaan makanan, • PPj boleh menjana pendapatan hasil daripada penjualan pakaian seragam pengendali makanan. • Mengelakkan pengendali makanan tidak sah/berdaftar di premis-premis makanan. • Imej yang menarik di mata pelawat dan pelancong. • Pengendali makanan Putrajaya lebih kemas, segar dan menawan. • Menjimatkan perbelanjaan mengurus, logistik dan promosi PPj. • Promosi yang lebih meluas dengan bantuan agensi swasta. • Penyatuan idea-idea professional di antara PPj dan agensi swasta. • Hebahan maklumat dapat disiarkan secara langsung kepada kakitangan dan komuniti Putrajaya • Mewujudkan sumber alternatif bagi hiburan santai dan segar kepada kakitangan dan komuniti Putrajaya. • Selain penglibatan golongan dewasa, PPj juga akan lebih dekat dihati golongan muda khususnya pelajar.

BIL	NAMA	BAHAGIAN	IDEA	CATATAN
			v) Memperkenalkan maskot Perbadanan Putrajaya sebagai daya penarik kepada golongan muda agar lebih dekat dengan PPj.	<ul style="list-style-type: none"> Dapat memperkasakan elemen Pendidikan, sahsiah dan jati diri golongan muda melalui program-program anjuran PPj.
4.	Mohammad Fahmi bin Mohd Radzi (sambilan)	Bahagian Teknologi Maklumat & Komunikasi, J(K)	Membangunkan kawasan-kawasan yang strategik tetapi tidak digunakan yang boleh memberikan pulangan kepada PPj	<p><u>MINI UPTOWN PUTRAJAYA/ NIGHT MARKET PUTRAJAYA</u></p> <ul style="list-style-type: none"> Tapak kosong bersebelahan kawasan tapak Food Truck Presint 14 - dibangunkan sebagai kawasan 'Mini Uptown Putrajaya' atau 'Night Market Putrajaya'. Selaras dengan saranan YBM Wilayah Persekutuan yang tidak mahu Putrajaya menjadi bandar mati'. Jika Uptown Putrajaya dibina, PPj boleh mendapatkan keuntungan menerusi sewaan tapak kepada setiap lot-lot kedai yang beroperasi. <p><u>PASARAYA DI BAWAH SELIAAN PPJ</u></p> <ul style="list-style-type: none"> Mewujudan lebih banyak Pasaraya di bawah seliaan PPj seperti di Pasar Awam Presint 16 dengan konsep 'Satu Presint Satu Pasaraya'. Mengambil kira salah satu model perniagaan iaitu

BIL	NAMA	BAHAGIAN	IDEA	CATATAN
				Jualan harga berpatutan', PPj boleh bersaing untuk menjual barangan kepada warga Putrajaya dengan harga yang murah. Pasaraya ini boleh diuruskan oleh anak syarikat PPj iaitu Putrakop yang berpengalaman menguruskan Pasaraya di Presint 16.
5.	Jasima Halis Binti Mohamed Umar	Bahagian Rekreasi dan Operasi, J(L)	Lebih sihat bersama PPj	<ul style="list-style-type: none"> • PPj boleh menganjurkan kelas kecergasan online khas untuk staff terutamanya semasa pandemik ini, ramai yang mengalami gangguan secara mental, melalui senaman ringan secara tidak langsung akan menjadikan pegawai PPj menjadi lebih cergas, dan sekaligus dapat meningkatkan produktiviti kerja. • Senaman ringan ini hanya memerlukan 5minit sahaja, sesuai diadakan pada pukul 11 pagi atau pukul 4 petang. Setiap hari luangkan masa 5 minit pasang di siaran raya, senaman di tempat masing-masing sahaja, contoh bersenam menggunakan kerusi duduk, squad.
6.	i) Rozimah Binti Wahid ii) Khairul Faizi Bin Mohd Khorish	Bahagian Pelesenan Bahagian Pentadbiran		<ul style="list-style-type: none"> • My 10 Cents Idea For Putrajaya Tourism. <ul style="list-style-type: none"> i. Tourism product Audit ii. Data collection & interpretation the true colours of Putrajaya tourism landscape iii. Putrajaya Think & Act Tourism Campaign – by Putrajaya Community

BIL	NAMA	BAHAGIAN	IDEA	CATATAN
				<p>iv. Putrajaya Tourist One Stop centre (OSC) – information, packages, independent travellers etc</p> <p>v. Tourism Board to govern Putrajaya tourism like KL, Malacca</p>
7.	Mohd Yusof bin Md Noh	Bahagian Pentadbiran		<ul style="list-style-type: none"> • Manfaatkan kemudahan sukan yang banyak dengan menjadikan Putrajaya sebagai hub pertandingan sukan di taman, padang dan tasik. Contoh acara adalah <i>ironman</i> dan <i>powerman (event international)</i> • Bangunan sedia ada milik PPj jadikan daya penarik- tidak perlu bina yang baharu (untuk penjimatan) • Mengadakan banyak pertandingan kerana komuniti perlukan aktiviti hujung minggu seperti bola sepak, badminton, larian, berbasikal, dan lain-lain untuk komuniti Putrajaya. • Hidupkan kembali aktiviti di Tasik Putrajaya seperti kayak dan perahu panjang.
8.	Muhamad Sufian Bin Abd. Kadir	Bahagian Kesihatan Persekitaran, J(P)	i) Mewajibkan syarat pemberian vaksin dan pemandulan pada kucing serta anjing peliharaan warga Putrajaya dengan	<ul style="list-style-type: none"> • Wujud kepakaran berkaitan haiwan liar anjing dan kucing dalam unit kacau ganggu. • Dengan mengenakan syarat pemberian vaksin dan pemandulan haiwan kucing serta anjing kepada penduduk Putrajaya yang membela haiwan tersebut ianya dapat menambah sumber kewangan PPj.

BIL	NAMA	BAHAGIAN	IDEA	CATATAN
			<p>mengenakan caj munasabah.</p> <p>ii) Menjalankan kerja kawalan, tangkapan dan pelupusan haiwan anjing dan kucing liar secara dalaman tanpa menggunakan kontraktor dan bantuan pihak DBKL.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Mengurangkan kos perbelanjaan operasi dari segi pengangkutan, penghantaran & operasi kontraktor. • Mewujudkan persepsi positif kepada komuniti di Putrajaya dan NGO berkaitan kaedah kawalan kacau ganggu haiwan yang dijalankan oleh PPj.
9.	Pn. TPr. Nurul Farhana Tan Abdullah	Bahagian Pembangunan Mampan dan Perumahan, J(R)	Propose to Upgrade Food Court P9/ Penangghah@Taman Warisan Pertanian P16 / Pasar@Pusat Kejiranan P16	<ul style="list-style-type: none"> • Modern outlook with great wifi connection • A cozy place for office workers/students/citizens to gather, meet up and hold discussion during enjoying their meals with their friends/family/colleagues